
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

rendes, nyílt üléséről 
 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 
   Bicske, Hősök tere 4. 
 
Az ülés időpontja: 2015. április 22-én 13.00 óra 
 
Az ülésen megjelent bizottsági tagok: 
Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság:  Iványi Ferenc Tivadarné elnök 

Szabó Attila bizottsági tag 
Komlós Kolos bizottsági tag 
Csonka István bizottsági tag 

 
Távollévő bizottsági tag: Dr. Bourgla Ossamah  
 
Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek: 
Dr. Révész Zoltán jegyző (tanácskozási joggal) 
Ádámné Bacsó Erika Pénzügyi és Költségvetési Iroda vezetője 
Fritz Gábor hatósági osztályvezető 
Molnár Enikő ügyintéző 
Kollár-Vincze Viktória ügyintéző 
Hegedűs Viktória ügyintéző 
Czirkelbach Istvánné ügyintéző jkv. vez. 
Stefanitsné Janek Réka médiareferens 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő, a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
köszönti a megjelenteket. Dr. Bourgla Ossamah képviselő doktor úr jelezte, hogy délután 
rendel Tatabányán, nem tud részt venni a bizottság munkájában, de tolmácsolni fogja amit 
jelzett, ha oda érnek azokhoz a részekhez. Megállapítja, hogy a bizottság 4 fővel 
határozatképes.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke kéri a 
bizottság tagjait, aki a napirendeket az elhangzott módosításokkal támogatva elfogadja, 
jelezze! Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szabó Attila bizottsági tagot javasolja. Kéri a bizottság 
tagjait, aki a hitelesítőre tett javaslatot elfogadja, jelezze!   
 
Az elfogadott döntés: 
 

54/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztása 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Szabó Attila bizottsági tagot jegyzőkönyv-
hitelesítőnek elfogadta. 
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Dr. Révész Zoltán jegyző egy módosító javaslatot tett, hogy a 4-es napi pont, ami a 
közalapítványok munkájának és 2014. évi gazdálkodásának áttekintéséről szóló anyaga nem 
került kiküldésre, az előterjesztés májusban kerül napirendre, kéri ezt törölni. 
 
Az elfogadott döntés: 
 

55/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

Tárgy: Napirend elfogadása 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadta az alábbi napirendet: 
 

1) A települési támogatásról és az egyéb szociális ellátásokról szóló önkormányzati 
rendelet felülvizsgálatáról (a kapcsolódó előterjesztés pótanyagként kerül 
kiküldésre) 
Előterjesztő: polgármester 

2) Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II. 13.) 
önkormányzati rendelet módosításáról  
Előterjesztő: polgármester 

3) Védőnői körzetek módosításáról  
Előterjesztő: polgármester 

4) Pályázat kiírása az Akácfa I/C/III. költségelvű lakásbérleti jogviszonyár 
Előterjesztő: polgármester 

5) A Vértes Többcélú Kistérségi Önkormányzati Társulás megszüntetésével 
összefüggő kérdésekről 
Előterjesztő: polgármester 

6) Bicske Város Önkormányzat gazdasági programjáról (a kapcsolódó előterjesztés 
pótanyagként kerül kiküldésre) 
Előterjesztő: polgármester 

7) Az integrált településfejlesztési stratégiával összefüggő kérdésekről 
Előterjesztő: polgármester 

8) A többségi önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2014. évi 
beszámolójának elfogadásáról 
Előterjesztő: polgármester 

9) Tájékoztató a Járási Hivatal működéséről, Bicske Város Önkormányzatát érintő 
feladatairól 
Előterjesztő: polgármester 

10) Tájékoztató a járás – azon belül kiemelten Bicske Város – munkaügyi 
helyzetéről 
Előterjesztő: polgármester 

11) A Bicskei Tanuszoda üzemeltetésével összefüggő kérdésekről (a kapcsolódó 
előterjesztés pótanyagként kerül kiküldésre) 
Előterjesztő: polgármester 
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12) Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. márciusában elvégzett 
munkálatokról 
Előterjesztő: polgármester 

13) Képviselői bejelentése 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal elfogadta a 
módosított napirendet.  
 
 

1. Napirend: 
A települési támogatásról és az egyéb szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester 

Dr. Révész Zoltán jegyző ismerteti az előterjesztést. Korábban elfogadta a képviselő-testület 
a rendeletet, már akkor jelezték, hogy már a kormányhivatal is kilátásba helyezte a rendelet 
esetleges felülvizsgálatát, módosítását. Folyamatban volt a szociális rendelet módosítása, 
jelezte a kormányhivatal, hogy személyesen egyeztet a polgármesteri hivatalokkal, ennek 
megfelelően Bicskével is. Az egyeztetések alapján került átdolgozásra a rendelet, elsősorban 
pontosítások, jogosult kör pontosításáról. A pontosítás érinti a bevezető részt is, ezért 
technikailag új rendelet megalkotására van szükség.  

 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő, a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
összefoglalja, hogy törvényi változtatások miatt került sor a módosításra, még a testületi ülés 
előtt is lehet akkor módosítás.  Kéri, aki támogatni tudja, kézfelemeléssel jelezze! 
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

56/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A települési támogatásról és az egyéb szociális ellátásokról szóló önkormányzati 
rendelet felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal támogatta a 
javaslatot. 
 

2. Napirend: 
Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II. 13.) 
önkormányzati rendelet módosításáról  
Előterjesztő: polgármester 
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Dr. Révész Zoltán jegyző ismerteti az előterjesztést. Az előterjesztésben jelezték, hogy mi 
indokolja ennek a rendeletnek a módosítását. Közfoglalkoztatottak állami támogatása, 
társadalmi-szociálpolitikai juttatások (segélyek), állami normatív hozzájárulás: 
bérkompenzáció, szociális ágazati pótlék átvezetése. Ehhez kérik a támogatást.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő, Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke, 
hogy a változások miatt szükséges a módosítás. Ha ezt tudják támogatni, akkor 
kézfelemeléssel jelezzék.  
 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
 
Az elfogadott döntés: 
 

57/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II. 13.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal támogatta a 
javaslatokat 
 
 

3. Napirend: 
Védőnői körzetek módosításáról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző ismerteti az előterjesztést. Bicske Város Önkormányzat 
Képviselő-testülete 2015. márciusi ülésén első olvasatban megtárgyalta a védőnői körzetek 
megállapításáról szóló rendelet tervezetét. A rendelet megalkotásához szükséges, a Kapcsolat 
Központ Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézményfenntartó Társulásban résztvevő 
önkormányzatok hozzájárulását szerezze be. Eddig Óbarok küldte meg a hozzájárulást. Az, 
hogy csak ők, annak az az oka, hogy a többi testület most fogja majd tartani a testületi ülését. 
Remélhetőleg megérkezik minden hozzájárulás szerdáig. Két döntésjavaslatot kell meghozni, 
egy határozat javaslatot, ami hatályon kívül helyezi a korábbi határozatot, a másik pedig egy 
rendelet tervezet, ezzel kapcsolatban kérjük a támogatásukat.  

Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
elmondja, hogy a bizottság tagjai is találkoztak korábban már a körzetmódosítási javaslattal. 
A Csokonai Általános Iskolában a létszám csökkent. Szent László általános iskola 
létszámából kerül átcsoportosításra a hiányzó keret. Kérdi a bizottság tagjait, hogy ehhez 
kapcsolódóan van-e kérdése, vélemény, azt jelezze. Ha nincs, kéri szavazni.  
 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
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A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodás  
 
 
Az elfogadott döntés: 
 
 

58/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Védőnői körzetek módosításáról  
 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen 0 nem, 0 tartózkodással támogatta a 
javaslatot a 34/2012. (II.13.) számú Képviselő-testületi határozat hatályon kívül helyezéséről. 

 

Az elfogadott döntés: 
 
 

59/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Védőnői körzetek módosításáról szóló új rendelet tervezetről 
 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen 0 nem, 0 tartózkodással támogatta a 
javaslatot a rendelet tervezetről.  

 
4. Napirend: 

Pályázat kiírása az Akácfa u. I/C/III. költségelvű lakásbérleti jogviszonyára 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző: Pályázati kiírása a Bicske, Akácfa u. I/C/III. költségelvű 
lakásbérleti jogviszonyára. Az intézményektől nem érkezett javaslat a bérlő személyére, az 
eljárásnak megfelelően kéri az előterjesztés elfogadását. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő, a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
elmondja, hogy egyszerű, ritka dolog, hogy az intézmények nem jeleztek ilyen igényt, de 
gondolja, ha később lesz ilyen kérés, akkor pályázhatnak. Vagy előnyt élvez, ha az intézmény 
jelez ilyet?  
 
Dr. Révész Zoltán jegyző válasza, hogy az első körben ez szokott lenni.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke: 
mivel ilyen javaslat nem történt, akkor szavazhatnak arról, hogy ezt meghirdetjük. Van 
valakinek kérdése? 
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Bálint Istvánné alpolgármester kérése jegyző úrhoz, hogy volt egy levelezése a hivatalnak 
ezzel a lakással kapcsolatban. A hölgynek válaszlevélben polgármester úrtól az a válasz ment 
ki, hogy ha ezt a pályázatot meghirdetjük, akkor őt külön erről tájékoztatjuk. Kéri, hogy akkor 
ez a tájékoztatást küldjék el a korábban érdeklődőnek is.  
 
Dr. Révész Zoltán jegyző válasza, aki eddig is érdeklődött, azt most direktben is 
tájékoztajták a pályázat lehetőségéről. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
kérdése, hogy tudja-e a bizottság támogatni úgy kéri kézfelemeléssel jelezzék.  
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

60/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Pályázat kiírása az Akácfa I/C/III. költségelvű lakásbérleti jogviszonyára 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal a határozati 
javaslat elfogadását támogatja. 
 

5. Napirend: 
A Vértes Többcélú Kistérségi Önkormányzati Társulás megszüntetésével összefüggő 
kérdésekről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző az előterjesztés a Vértes Többcélú Kistérségi Önkormányzati 
Társulás megszüntetésével összefüggő kérdésekről szól. A Társulásban egyetlen egy szál fűzi 
össze az önkormányzatokat, ez a 2000-es években kiépült és támogatással megvalósult 
internetes hálózat. Amennyiben sikerülne ezt a hálózatot értékesíteni, az lenne a legtisztább, 
végeredményben megszűnne a társulás, erre tettek most javaslatot. Ennek az előterjesztésnek 
a mellékletét képezi egy ütemterv. Amennyiben minden jól megy, a nyár közepén megszűnne 
maga a társulás, reményeik szerint sikerül értékesíteni a hálózatot. Ez nagy terhet venne le a 
hivatal, ezen belül is a pénzügyi osztály válláról. Amennyiben kérdés van, szívesen válaszol.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
kérdése, hogy tudja-e a bizottság támogatni, kéri kézfelemeléssel jelezzék.  
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
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A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 

 
61/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 
 

Tárgy: A Vértes Többcélú Kistérségi Önkormányzati Társulás megszüntetésével összefüggő 
kérdésekről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal a határozati 
javaslat elfogadását támogatja a megszüntetéssel kapcsolatos előterjesztés.  

 
 

6. Napirend 
Bicske Város Önkormányzat gazdasági programjáról  
Előterjesztő: polgármester 
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke jelzi, 
hogy a két anyag, ami a mai nap folyamán az ITS és a gazdasági program összecseng, egy 
összefoglaló dokumentumban. Köszönet és elismerés annak, aki ezeket létrehozta. Kérdése a 
bizottság tagjaihoz, hogy van-e kérdésük. 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző: az ITS és a gazdasági program között van átfedés, ez annak 
köszönhető, hogy maga a gazdasági program egy 5 évre készült dokumentum, az ITS az egy 
5-10 éves, középtávú dokumentum. 
 
Bálint Istvánné alpolgármester: egy rendkívül jó anyag van előttük, és köszöni ezt a 
munkát, amit ezzel kapcsolatban Erikáék elvégeztek, tartalmas anyag. Észrevétele az alábbi 
volt, a 3-dik oldalon az utolsó bekezdés így szól, hogy „a lakosság fele naponta ingázik...” 
helyette, az „aktív korú lakosság fele” dolgozókra vonatkozik. A másik a 14 oldalon a 
„babafa” ültetés helyett születésfája ezt nem ültetik. Minden évben egy meglévő fára az 
újszülötteknek a nevét egy kerámia levélre írva kerülnek fel erre a születés fájára. Nem új fát 
ültetnek minden gyermek születésekor. A következő a 17 oldalon a közszolgáltatásoknál 
megfontolásra javasolja, egészségfejlesztési iroda van, ami működik, ezt kéri kerüljön be, 
valamint az időseknél a senior akadémiát. Hiszen egy fontos dolog indult el a városban, ami 
szerinte jó és szükséges.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
jelezte, hogy a 23 oldaltól a városi fejlesztések a vitás részeknél szerepel a Kakas óvodához 
járda és gyalogosátkelő kialakítása szerepel. Itt a megtörtént dolgok is szerepelnek, vagy a 
tervezés?  
 
Ádámné Bacsó Erika válasza, hogy itt azok szerepelnek, melyek már a költségvetésben is 
szerepelnek, valamint a képviselők által leadott javaslatok kerültek bele. Ez is egy javaslat 
volt.  
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Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke: már 
érti, ez a másik irányból lesz akkor, a Rózsa utca irányából. Ahol az óvoda udvara van, a kert 
felöl nincs járda, Ivanics Imréné képviselő asszonynak a javaslata volt, hogy onnan egy járdát 
építsen a város, mert az onnan érkezők csak az úttesten tudják megközelíteni az óvodát.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke, ha 
nincs javaslat, akkor kéri szavazni.  
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

62/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzat gazdasági programjáról  
 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal a határozati 
javaslat elfogadását támogatja az alábbi módosításokkal: 3. oldal oldalon az utolsó bekezdés 
így szól, hogy „a lakosság fele naponta” helyette, az „aktív korú lakosság fele” dolgozókra 
vonatkozik. A 14 oldalon a „babafa” ültetés helyett születésfája, a 17 oldalon a 
közszolgáltatásoknál beírni az egészségfejlesztési irodát, valamint a senior akadémiát. 
 
 

7. Napirend 
Az integrált településfejlesztési stratégiával összefüggő kérdésekről  
Előterjesztő: polgármester 
 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző: BM-es pályázat keretében az önkormányzat elkészítette az 
integrált településfejlesztési stratégiát. Elkészült a jogszabálynak megfelelően a tervezésnek 
az első anyaga, ez egy helyzetelemzés, ez még nem a stratégia. Több bizottságban is 
felmerült, hogy miért nem szerepelnek benne bizonyos célok, az egy másik állomás lesz. Az 
alap struktúra a kormányrendelet mellékletében található. Ennek megfelelően elkészült a 
dokumentum, amennyiben észrevétel van ezzel kapcsolatban, kéri jelezzék, hogy a készítők 
ezt be tudják tenni az anyagba.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő, a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
kérdése, hogy az előző bizottságok mit kifogásoltak, jeleztek? Mert Ossamah doktor úr is és ő 
is élne ezzel kapcsolatban észrevétellel.  
 
Dr. Révész Zoltán jegyző: Gazdálkodási Bizottság: a gyógyszertárak számát jelezte, a 
Humánerőforrások Bizottságán, a 18 oldalon van egy megfogalmazás, ezt kérik bővebben 
kifejteni. 37-dik oldalon nettó bérekkel kapcsolatban kérnek egy pontosabb kimutatást, a 
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gyógyszertár számát jelezte ez a bizottság is, a vallási felekezetekre vonatkozó részt kérték 
bővebben kifejteni. A kulturális résznél a sokszínűséget kifejteni, a kulturális turizmusra, a 
kastély hasznosítására vonatkozó rész, ezen kívül Zánka üdülőtábor belefoglalása.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke: 49-
dik oldalon a város sport szervezeteiről 6-os számú táblázat, itt duplázódtak a szervezetek. 
Ezeket kéri javítani. 69-dik oldalon van egy táblázat, ez sem a valós helyzetet mutatja. A két 
oszlopban nem a valósnak megfelelően mutatja a helyzetet. Az önkormányzat által fenntartott 
részben és a társulás által fenntartott oszlopban nem a valóságot tükrözően vannak besorolva 
az intézmények. Tehát itt is a Kapcsolat Központ szerepelhet. Ossamah doktor úr is a 
sportlétesítmények duplázódást jelezte felé. Amennyiben találnak még a testületi ülésig 
valamit, akkor azt jelzik. Kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e más hozzáfűzni való, ha 
nincs, akkor kéri szavazni.  
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

63/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Az integrált településfejlesztési stratégiával összefüggő kérdésekről  
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal a határozati 
javaslat elfogadását támogatja azzal a kiegészítéssel, hogy a 49-dik oldalon lévő 
sportlétesítmények táblázat javításra kerüljön, hogy ne duplán szerepeljenek benne a sport 
szervezetek, valamint a 69. oldalon lévő táblázat a javításra kerüljön. 
 

8. Napirend 
Tájékoztató a Járási Hivatal működéséről, Bicske Város Önkormányzatát érintő feladatairól. 
Előterjesztő: polgármester 
Dr. Révész Zoltán jegyző tájékoztatja a bizottságot, hogy a másik két bizottság tárgyalta a 
tájékoztatót, javasolta elfogadását.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
kérdése, hogy vendégeket hívnak-e a napirendi pontok megtárgyalásához?  
 
Dr. Révész Zoltán jegyző válasza, hogy az előző két bizottság ülésén részt vett a Járási 
Hivatal képviselője, de a mostanira nem tudott jönni egyéb elfoglaltság miatt, továbbképzésen 
van.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke: 
egyetlen kérdése lett volna Szabó Gábor úrhoz, hogy az Okmányirodával kapcsolatban 
olvasta azokat a lehetőségeket, hogy minél több ügyet tudjanak intézni a kollégák, de jelzi, 
hogy ezzel kapcsolatban még mindig sok megkeresés érkezik hozzá és panasz, ha hosszú 
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nyitva tartás is van és ½ 5-kor érkeznek ügyfelek, akkor elutasítják az ügyet intézőt, hogy 
sajnos nem tudják elintézni.  Ezt kérdezte volna meg, hogy ezekben az ügyekben lesz-e 
változás.   
 
Dr. Révész Zoltán jegyző válasza, hogy ha megépül az új iroda, biztos lesz benne változás. A 
testületi ülésen itt lesznek, akkor fel lehet tenni a kérdést.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
javasolja, hogy támogassák ezt az előterjesztést.  
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

64/2015. (III. 18.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Tájékoztató a Járási Hivatal működéséről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal a Járási Hivatal 
beszámolója elfogadását támogatja. 
 

9. Napirend 
A többségi önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2014. évi beszámolójának 
elfogadásáról.  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy csak a Zánka szerepel itt, a 
többi gazdasági társaság májusba fog bekerülni bizottságok és a testület elé. A Zánka 
beszámolóját tárgyalta a Humánerőforrások Bizottság, elfogadásra javasolta azzal, hogy a 
szükséges forrást, azt a 350.000,- Ft-ot, ne a civil keretből, hanem a beruházási tartalék 
keretből finanszírozza az önkormányzat.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke: az 
anyagban szerepel egy olyan rész, hogy felmérésre kerülnek a faházak és milyen költséggel 
kell majd ezeket felújítani. Az igazgató asszony azt írta, hogy ez a felmérés már betervezésre 
került de nem történt. Ennek vajon mi az oka? A tavalyi évben elmaradt a felmérés és a 
felújítás is. Kéri a bizottság tagjait ennek támogatására.  
 
Komlós Kolos bizottsági tag kérdése, milyen szintű lenne a felújítás? Tetőcsere, vagy csak 
festés? Lenne munka, ezt már látták az elmúlt évben.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
kérdése, hogy meg lett-e hívva az igazgató asszony.  
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Dr. Révész Zoltán jegyző válasza, hogy ma mentek le Zánkára.  
 
Komlós Kolos bizottsági tag kérdése, hogy milyen összeg lehet ez?  
 
Dr. Révész Zoltán jegyző válasza, hogy mindenképpen pótolni fogják majd a felmérést és 
akkor kiderül, hogy az egyes munkák mennyibe fognak kerülni. Először a legszükségesebbek 
készüljenek el. Ha ez a felmérés elkészül, ez kerül a bizottságok elé.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke ez 
egy városi vagyon, kár lenne veszni hagyni. A vezető asszony írja is, hogy hosszú évek után a 
tavalyi volt, hogy eredményt is hozott a tábor. Talán meg is éri felújítani. Kéri a bizottság 
tagjait, kéri szavazzanak. 
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

65/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A többségi önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2014. évi beszámolójának 
elfogadásáról.  
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal a határozati 
javaslat elfogadását támogatja. 
 
 

10. Napirend 
Tájékoztató a járás - azon belül kiemelten Bicske Város - munkaügyi helyzetéről.  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy az előző két bizottság 
tárgyalta, támogatta a tájékoztató elfogadását. Amennyiben kérdés van, továbbítják a járás 
felé. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
kérdezi, egyéb kérdés, hozzászólás van-e, ha nincs kéri a tagokat szavazzanak. 
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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66/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 
 

Tárgy: Tájékoztató a járás - azon belül kiemelten Bicske Város - munkaügyi helyzetéről.  
 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal a határozati 
javaslatot, a beszámolót elfogadta támogatja. 
 

11. Napirend 
A Bicskei Tanuszoda üzemeltetésével összefüggő kérdésekről.  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző a Kerex Kft. üzemeltetésre vonatkozó megállapodása 2015. 
júniusában lejár. Az üzemeltetéséről ennek megfelelően gondoskodni kell. Javaslatot tettünk a 
testület elé, hogy ne egy új szervezetet hoznak létre, hanem meglévő nevezetesen a korábban 
tárgyalt Zánka Üdülőtábor Nonprofit Kft. keretében működik az uszoda is, ez a változás 
magával hozna pár változtatást is. Részint az ellenőrzés is változna, másrészt az uszoda 
üzemeltetésével kapcsolatban is, a jelenlegi ügyvezető mellé egy másik ügyvezető is 
megbízásra kerülne. Jelen esetben ennek a bizottságnak a tagja Csonka István lenne. Ennek 
megfelelően elkészítette az ügyvéd úr a vonatkozó dokumentumokat, módosítás tervezetet, 
várjuk a javaslatokat.  
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
megköszöni, és örömmel veszi tudomásul, hogy a város átveszi ezt a feladatot. Kérdezi a 
bizottságot, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatosan kérdése. 
 
Csonka István bizottság tagja néhány megjegyzése lenne, és néhány szót szólna. Alapvetően 
vízkezeléssel foglalkozik kb. 10 éve. Először csak kisebb szűrők, illetve víztisztítással, 
foglalkozott, aztán bele tartozott az úszó medencéknek a tisztítása, fertőtlenítése, vízkémiának 
a kivitelezése, gyakorlása, valamint ahogy haladt előre az idő az ipari térségben is kellett 
különböző folyamatokat ellátni. A legnagyobb téma ebben a hidroglóbuszoknak a 
fertőtlenítése. Ez egy nagyon fontos kérdés, hiszen a vízellátás szempontjából. A felkérést 
hallva, úgy gondoltam, vállalni tudja. A szakmai önéletrajzát a testületi ülés elé beterjeszti, 
illetve a polgármester úrnak is átadja. Úgy gondolja, az uszodának a kérdése a jelen helyzet 
alapján igen komoly munkát fog adni, mint a városnak, mint személy szerint neki. A 
működésben bizonyos zavarok azért észlelhetők. A szervezeti kérdésekben is. Az első idő 
feladata nem lesz egyszerű, de viszont ha azt rendbe teszi, a Kerex megszűnésével, a Kerex, a 
város, az önkormányzatokkal van, akkor egy átláthatóbb és a pénzügyi hátterét is tekintve egy 
rendezettebb helyzet alakulhat ki ennek a társaságnak. Hogy milyen háttért fog nyújtani az 
önkormányzat, az még az elkövetkezendő 2 hónapnak lesz a munkája. Elvileg május 1-től 
indul a tevékenysége és onnantól kedve tud a szakhatósági engedélyekkel.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
megköszöni tájékoztatást, a határozati javaslatban szereplő pontok megvalósítása időigényes, 
egy ilyen feladat munkával jár, ehhez kéri a bizottság tagjait. Mivel Csonka István érintett az 
előterjesztésben, döntés szükséges a kizárásról. Kérdezi a bizottság tagjait szavazzanak.  
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
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A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

67/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Csonka István bizottsági tag kizárása a szavazásból 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 3 igen (egyhangú) szavazattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke kéri a 
bizottság tagjait, hogy a napirendben szereplő előterjesztésről szavazzanak.  
 
 
A napirendhez több hozzászólás nem volt.  
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: 1 volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

68/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A Bicskei Tanuszoda üzemeltetésével összefüggő kérdésekről 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 3 igen (egyhangú) szavazattal a határozati 
javaslatot, elfogadta támogatja. 
 
 

12. Napirend 
Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. márciusában elvégzett 
munkálatokról 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, 
hogy megint egy olyan beszámoló részhez értek, ahol látható is az elvégzett munka. A 
fűnyírás egy állandó munkafolyamat. Akinek javaslata, kérdése van, kéri jelezni.  
 
A jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt bizottsági tag: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
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Az elfogadott döntés: 
 

69/2015. (IV. 22.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. márciusában elvégzett 
munkálatokról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 4 igen (egyhangú) szavazattal a határozati 
javaslatot, elfogadta támogatja a beszámolót. 
 

13. Napirend 
Képviselői bejelentések 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
tájékoztatta a bizottságot, hogy Pusztaszabolcson jártak egy rendezvényen. Mindenki számára 
hasznos és jó volt. Pusztaszabolcs adott teret annak az előadásnak, melynek a témája a Fejér 
értékek iránytűje. Az ünnepélyes megnyitón beszédet mondott Dr. Molnár Krisztina Fejér 
Megyei Közgyűlés elnöke, L. Simon László a Miniszterelnökség miniszterhelyettese, 
parlamenti államtitkára. Ami valamennyi bicskei lakost érint az, hogy fontos lenne egy olyan 
értéktárat nekünk is létre hozni, ami Bicskéről szól és ehhez még Pusztaszabolcson kaptak 
egy mintát, egy értéktár kiadványt, ahol a Pusztaszabolcsiak a saját értékeiket foglalták egy 
kiadványba, és nem is először.  
Ezt mutatná meg és kéri bizottsági tagoktól, hogy arra javasol, véleményez 1-1 bicskei 
tárgyat, csoportot, közösséget, hogy ebbe az értéktárba megjelentethessék, akkor ezt jelezze, 
gyűjtse össze. Pl. egy barokk orgona szerepel a kezében tartott kiadványban, fellépő 
nemzetiségi tánccsoport is tagja. Ha gyűjtik és oda figyelnek, akkor talán Bicskének is össze 
jön az értéktár. Kéri a bicskei újság szerkesztőjét, hogy ebben segítsen, meghirdetni, hogy aki 
tud, segíthet (dolgot, tárgyat, csoportot).  
 
Komlós Kolos képviselő kérdése, a nagypapája kukoricamorzsolóját behozhatja? Azt hova 
lehetne tenni?  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke egy 
gyűjteménybe lehetne tenni, ezeknek a helyét is meg kell majd keresni.  
 
Bálint Istvánné alpolgármester hozzászólása, hogy Bicskének is van helyi értéktár 
bizottsága, csak helyi értéktár nincs még. Ennek a bizottságnak a vezetője Sulyokné Guba 
Judit a bizottságnak a szabályzatát kicsit át kell dolgozni. Nagyon jó, országos 
kezdeményezés. Miniszterelnök úr élen járója, aki azt szeretné, hogy Magyarországon minden 
településen, megyében, helyi szinten legyenek meg azok az értéktárak, értéktár bizottságok, 
melyek a helyi értékeket összegyűjtik és az utókornak tovább tudják adni. Azt kéri a 
Bicskeieket, mivel mindenki másképp gondolkodik, ha valami eszébe jut, jelezze. Vannak 
gyűjtemények most is Bicskén, lehet, ha meg lesz a hely hozzá, akkor egy kis helytörténeti 
múzeumot is kialakítani.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke 
megköszönte a munkát és 14 óra 01 perckor bezárja.  
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K.m.f. 
 
 
 

 Iványi Ferenc Tivadarné              Szabó Attila   
 Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke  Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság tagja
                                   jkv.hitelesítő 


